
Jeg har tidligere drevet med politikk, og er derfor kjent med behandling av 
sakspapirer og tilstedeværelse på møter. Grunnen til at jeg søker som 
studentrepresentant er fordi jeg føler jeg kan komme med gode og relevante 
innspill på saker, og ønsker å bidra til å gjøre REALTEK og NMBU bedre!  

 


